
 

Behandling af høringssvar 
 
S2 Mimersvej – Nørremøllevej     
  

Høringsforslag 

 

 

 

Linjen nedlægges. 

 

Økonomi og fakta 

 

   

 

Samlet på bybusnettet i Viborg er der en nettobesparelse på ca. 

400.000 kr. 

 

Høringssvar 

 

 

 

Midttrafik har modtaget 11 høringssvar. 

 

1) Utilfredshed over høringsforslaget (11 høringssvar) 

2) Ønske om Flexbus (1 høringssvar) 

3) Samlet høringssvar fra Boligselskabet Viborg 

 

Sagsbehandling 

 

 

 

Ad 1) Utilfredshed over at servicebussen nedlægges. Der er ingen 

muligheder for alternativer for specielt de ældre kunder i 

området omkring Mimersvej og Nørremøllevej. Mange af 

beboerne har ikke mulighed for selv at køre bil eller cykel og er 

derfor afhængige af den offentlige transport. 

 

Ad 2) Ønske om at der oprettes en mulighed for at benytte Flexbus 

såfremt servicelinjen nedlægges, da almindelig Flextur er en dyr 

løsning for pensionister. 

 

Ad 3) Der er indsendt samlet høringssvar fra Boligselskabet Viborg på 

vegne af afdelingerne Digterparken, Blichergården og 

Lokesvæget, der ønsker at bibeholde enkelte afgange på 

servicelinjen. 

Såfremt S2 nedlægges vil beboerne få langt til nærmeste bus og 

der er begrænset plads til rollatorer i de almindelige bybusser. 

Eventuelt foreslås det at oprette Flextur-knudepunkt ved 

Blichergården af hensyn til pårørende og personer til 

genoptræning. 

 

Økonomi ved 

sagsbehandling  

 

 

 

 

Ad 1) Bibeholdes servicelinjerne S1 og S2 vil den estimerede 

besparelse på 1,3 mio. kr. forsvinde. 

 

Ad 2) Erstattes servicelinjerne S1 og S2 med Flexbus vil udgifterne til 

Flexbus med en 15% benyttelsesgrad blive anslået til at være kr. 

170.000. 

Så den estimerede nettobesparelse ved at erstatte servicebussen 

med Flexbus vil samlet set i alt ca. blive 1,13 mio. kr. 

 

Ad 3) Oprettes der et nye Flextur-knudepunkt ved Blichergården vil det 

give en estimeret ekstraudgift på kr. 12.000. 



Udgiften er baseret på et skøn ud fra benyttelsen af de 

eksisterende knudepunkter i Viborg og hvilket formål det nye 

knudepunkt vil tjene for kunderne. 

Indsættelse af ekstra knudepunkt skal derudover godkendes i 

Midttrafiks bestyrelse. 

 

Beslutning  

 

 

 


